

Dagsorden

Distriktledelsens bestyrelsesmøde

torsdag den 9. november 2023 ca. kl. 13.00 i Aulum Fritidscenter

Afbud: Erik Sønderby

DAGSORDEN

1. Bemærkninger til dagsorden
2. Godkendelse af referat fra mødet den 14. september 2023
3. Status på økonomien – *Inga*
4. Nyt fra formanden – *Udgår, da Erik ikke kunne deltage – Torben kan give referat.*
5. Status på kommende møder og temadage

Efter distriktsbestyrelsesmødet den 14. august har Erik søgt og fået bevilget 11.575 kr. til vores Temadag med Peter Keller og 16.941 kr. til vores Temadag med Tut & Tut. Søren har sammen med sin gruppe udtænkt en Temadag med fokus på M365 om formiddagen samt et indblik i IT-kriminalitet om eftermiddagen. Når dette program er på plads, vil vi ansøge om de sidste puljemidler i IT-puljen.

Tut & Tut var et rigtig godt arrangement, og vi skal nu have de bevilgede puljemidler hjem. Erik har sat Gudrun på opgaven.

Foreløbige datoer for møder i 2023/2024

- 21. september 2023:** **UDSAT TIL 2024**
Motion & Sundhed Temadag med Peter Keller – Aulum.
- 6. november 2023:** **UDSAT TIL 14. MARTS 2024**
Motion & Sundhed Temadag – ”Brug af Hurtige Cykler” samt
Indlæg af Gert Rune – Triatlet med 1 ben – Aulum.
- 21.-22. november 2023:** Delegeretmøde på Nyborg Strand.
- 18. januar 2024:** Mediekursus for formænd (næstfmd. hvis fmd. er forhindret) – Aulum.
Jan bør kontakte Frivilligafdelingen for at få tildelt mødet ”gratis”.
- 7.-8. februar 2024:** Distriktstræf – Vingsted.

- 22. februar 2024:** Formand- næstfmd. møde - optakt til Årsmøderne – Aulum
Forslag til indlægsholder:
Vi har besluttet at invitere Katrine Sølyst Heinild, som har sagt ja tak til invitationen.
- 22. februar 2024:** Distriktsbestyrelsesmøde – Aulum.
- 18. april 2024:** Årsmøde – Aulum.
Vi besluttede at Erik vil invitere Bjarne Hastrup til vores Årsmøde.
Erik har fået en positiv tilkendegivelse fra Bjarnes P/A – og forventer at Bjarne dukker op.

6. Input fra vores fokusområder

Opfølgning og forslag til nye Temadage.

Social-humanitær

Velkommen og præsentation af Birthe.

Erik har talt med Leif. Leif har fået fjernet en plet på lungen – men er ved godt mod.

Aftalt, at Leif deltager ved vort Årsmøde i april.

Ældrepolitisk – Ellen

Ældrepolitisk temadag den 24/1, hvor vi vil invitere Per Tostenæs.

IT-området – Søren

Søren har nyt om en IT Temadag.

Motion og Sundhed – Gudrun

7. Nye takster for bærebuketter og gaver

Se Landsbestyrelsen informerer – og Torben

8. Arrangements koordinator

Genovervej jeres holdning til, om vi i Distrikt 2 ønsker at få en ny koordinator til Arrangementer m.m.

Erik vil tage fat i emnet og være med til at arrangere den første Temadag med det formål at der så blandt deltagerne kan findes en koordinator for området. I første omgang vil Erik på delegeretforsamlingen til november tale med Peter Rindom fra Ældre Sagens marketingsafdeling, da Peter gerne vil være med på et sådant første møde.

9. Nyhedsbrevet

Nyhedsbrevet vil også blive udsendt i december.

10. Sundhedsudvalgets arbejde

Meld ind til Erik, *hvilken* af jer der deltager med info om Sundhedsudvalgets arbejde.

11. Nyt fra Landsbestyrelsen – John

12. Nyt fra sekretariatet – Torben

13. Eventuelt

Erik har kontaktet formand for regionsrådet Anders Kühnau's P/A, og fået et "positivt" svar for møde. Erik følger op, og håber vi kan få ham med til mødet.

14. Næste møde